

有關到校流感疫苗接種補充資訊

敬啟者：

本校早前參與衛生署於 2020/21 學年推行「疫苗資助計劃」下的「優化外展接種計劃」，家庭醫務中心將於 2020 年 11 月 16 日(星期一)及 2021 年 1 月 13 日(星期三)安排醫務人員到校免費為學生注射流感疫苗(第一劑及第二劑)，詳見學校通函: 019/2020。

就傳媒報導指南韓近日出現多宗懷疑與接種「賽諾菲」(Sanofi)藥廠的流感疫苗相關的不良反應事件，本校非常關注學生接種流感疫苗之安全性，隨即聯絡衛生署及家庭醫務中心查詢有關事宜，並得悉本校將為學童注射流感疫苗之藥廠為「葛蘭素史克有限公司」(GSK)，與傳媒報導發現懷疑問題疫苗之藥廠「賽諾菲」(Sanofi)不同，故原定安排的學生注射流感疫苗將繼續按以上日期進行，請各位家長不用擔心。

若 貴家長最後決定不讓 貴子弟接受是次流感疫苗注射，亦可填覆回條，班主任將按 貴家長要求處理。如 貴家長日後考慮再讓 貴子弟接受有關流感疫苗注射，則須自行處理。如有查詢，可致電 2476 2414 與班主任或黃霏嵐老師聯絡。

此致

貴家長

劉強

校長劉強謹啟

二零二零年十月二十八日



回 條



(通函 No : 035/2020)

敬覆者：

本人已知悉「到校流感疫苗接種補充資訊」。

本人  將按原定為小兒/小女注射疫苗。

暫不擬為小兒/小女注射疫苗。

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名： \_\_\_\_\_ ( ) 班級： \_\_\_\_\_

家長/監護人姓名： \_\_\_\_\_

家長/監護人簽署： \_\_\_\_\_

聯絡電話： \_\_\_\_\_

日期： 2020 年 \_\_\_\_\_ 月 \_\_\_\_\_ 日

註：請於 10 月 30 日(星期五)或之前將回條交予班主任。

KAM TIN MUNG YEUNG PUBLIC SCHOOL

Notice No : 035/2020

Supplementary Information about Seasonal Influenza Vaccination at School

28.10.2020

Dear Parents/Guardians,

Our school has participated in the "Optimization of Outreach Vaccination Plan" under the "Vaccination Subsidy Scheme" implemented by the Department of Health in the school year 2020/21. The Family Medical Centre will arrange vaccination team to give free seasonal influenza vaccine (1st AND 2nd doses) to our students on 16<sup>th</sup> November, 2020 (Monday) and 13<sup>th</sup> January, 2021 (Wednesday). For more details, please refer to the school circular: 019/2020.

In response to media reports that there have been multiple incidents of adverse reactions suspected to be related to influenza vaccination from 'Sanofi Pharmaceutical Factory' in the media, our school is very concerned about the safety of influenza vaccination for our students, and immediately contacted the Department of Health and Family Medical Centre. **The pharmaceutical company that our school will vaccinate the students with the influenza vaccine is "GSK Co., Ltd." (GSK),** which is different from the pharmaceutical company "Sanofi" (Sanofi) that has found suspected vaccines in the media. Therefore, the scheduled influenza vaccination for students will continue to be carried out on the above date.

If parents finally decide not to let your child receive this influenza vaccination, you can also fill in the reply slip, and the class teacher will handle it according to the parent's request. If parents consider allowing your child to receive the influenza vaccination in the future, please handle it themselves. For any enquiries, please call 2476 2414 to contact the class teacher or Ms Wong Fei Lam at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr Lau Keung  
Principal

Please return the reply slip to the class teacher on or before 30<sup>th</sup> October, 2020 (Friday).

----- ✂ ----- Reply Slip ----- ✂ -----

Notice No : 035/2020

Dear Principal,

I have read the notice and understood the details of "Supplementary Information about Seasonal Influenza Vaccination at School".

I agree  for my child to receive the Seasonal Influenza Vaccination as originally scheduled.

I disagree  for my child to receive the Seasonal Influenza Vaccination.

Student's name: \_\_\_\_\_ ( ) Class: \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's name: \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's signature: \_\_\_\_\_

Contact Tel No.: \_\_\_\_\_

Date: 2020 (Y) 10 (M) \_\_\_\_ (D)

Please return the reply slip to the class teacher on or before 30<sup>th</sup> October, 2020 (Friday).